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Op 2 december 2019 ontvingen wij vragen van LRG over op basis van artikel 40 Reglement van Orde. 
Hieronder treft u de gestelde vragen aan, met het daarbij behorende antwoord: 
 
Vraag 1: wat is de status van de ontwikkeling perceel voormalige locatie De Bocht? 
 
Deze ontwikkeling bevindt zich nog in de initiatieffase. Begin 2020 zal er een nieuw concept 
verkavelingsplan aan het college worden voorgelegd. 
 
Vraag 2: waarom worden er op dit moment geen bouwactiviteiten waargenomen op het perceel 
voormalige locatie De Bocht? 
 
Deze ontwikkeling bevindt zich nog in de initiatieffase. Begin 2020 zal er een nieuw concept 
verkavelingsplan aan het college worden voorgelegd. Zodra het college dit verkavelingsplan heeft 
goedgekeurd, zal er een bestemmingsplanprocedure worden opgestart. Pas na de bestemmingsplan-
procedure kan worden begonnen met bouwrijp maken. 
De sloopwerkzaamheden van het oude gebouw De Bocht zijn in maart 2019 afgerond. Daarna zijn de 
meeste bouwputten aangevuld met zand. Sindsdien zijn er geen werkzaamheden meer. 
 
Vraag 3: wat is de status van het onderzoek tot het plaatsen van een monument of kunstwerk op de 
voormalige locatie De Bocht? 
 
Het kunstwerk (naaldvormig kunstwerk) staat nu tijdelijk in de Fraterstuin. Het is de bedoeling dat 
deze wordt herplaatst op de voormalige locatie De Bocht zodra dit gebied woonrijp gemaakt is. 
 
Vraag 4: indien er nog geen concrete plannen zijn voor het monument of kunstwerk, kan er dan 
rekening worden gehouden met de inbreng van voormalige gebruikers van De Bocht zoals de 
Missiezusters en Sterk Huis? 
 
Zie ook antwoord in vraag 3. Dit is zo afgesproken met Sterk Huis. 
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Vraag 5: is er al zicht op een nieuwe bestemming voor de bewaarde glas-in-loodramen van Luc van 
Hoek? 
 
De glas-in-loodramen zijn door de gemeente geschonken aan Sterk Huis en zijn opgeslagen bij een 
glas atelier. Inmiddels heeft Sterk Huis een voorstel voor het monument. Het voorstel bestaat uit 2 
monumenten: één op het oude terrein van De Bocht en één op het terrein van Sterk Huis. Sterk Huis 
is bezig met fondsvorming voor het verder uitwerken van het monument. 
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